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Tomko: 

Križovatka ciest Lúčna – Kukučínova, je tam veľmi slabá viditeľnosť kvôli kríkom, je nutný 

obrez týchto kríkov, aby nedošlo k nejakej dopravnej nehode.  

Ďalej by som chcel reagovať na križovatku ciest Varichovská – Kukučínova, obnova zvislého 

vodorovného dopravného značenia, je značenie novej Stop čiarky. Ja som si to narokom 

odsledoval, tá Stop – čiara veľmi pomohla bezpečnosti prejazdu na tejto križovatke vozidiel. 

Doteraz zo siedmich zastavili prakticky len dvaja, teraz zo siedmich som to rátal, všetci 

siedmi zastavili, tá Stop čiara im tam veľmi pomohla. Chcem sa spýtať, máme viacero stopiek 

zvislých dopravných značiek na križovatkách v meste Trebišov, nebolo by vhodné osadiť 

vodorovné značenie aj na ostatných križovatkách, najmä na Stavebnej ulici, kde máme až dve 

križovatky za sebou s dopravnou značkou Stop  -  daj prednosť vjazde. Bolo by to možné, 

nebolo by to možné? 

 

PhDr. Čižmár: 

Všetky umiestnenia dopravného značenia sú prekonzultované v rámci pracovných stretnutí, 

kde takisto si aj ty pozývaný dopravným inšpektorátom. Ak je takýto návrh, bude zaznačený 

písomne teraz a bude predložený na najbližšom stretnutí, aby sa v prípade súhlasu dopravného 

inšpektorátu inštaloval aj na tieto miesta.  

 
 

 


